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§ 23 

Övriga frågor 

 
Inkomna skrivelser från förtroendevalda 
 

Skrivelse, med ”frågor till park- och miljö i Norra innerstaden” av 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios m.fl. (V). 

 

Beslut: 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 
Fråga med anledning av digitalisering av nämndens 
handlingar 

Johan Silvera (S) välkomnade digitaliseringen av nämndens 

handlingar. Han undrade uppmärksammade dock att det kan 

finnas behov av att kunna läsa omfattande dokument på papper. 

Det kan också finnas särskilda behov som gör det svårt att 

kunna ta del av handlingarna digitalt. 

 

Förvaltningen svarade att om man är välkommen att kontakta 

kansliet för att diskutera lösning vid särskilda behov. 

Förvaltningen tar med frågan om hantering av ärenden för 

verksamhetsplanering och uppföljning.  

 

 


